
Referat Bestyrelsesmøde tirsdag d. 13. juni 2023 kl 19.30 i rytterstuen 

Tilstede: 
Anette Smed Busse (AB) 
Tina Schubert (TS) 
Dorthe Henriksen (DH) 
Jens Sandgren (JS) 
Zanne Brodwinner (ZB) 
Trine Dolmer (TD) 
Afbud: 

1:godkendelse af referat: godkendt 

2:Status økonomi, opgørelse banetræning og banko: 
- Der er et minus på ca. 16000 kr. pr. dags dato 
-Banetræning gav overskud på 6670 kr. 
- Banko gav overskud på 2300 kr. fællesspisning gav 230 kr. i overskud 
- Vi skal have sponsorskilte indkrævet 
-Det er vigtigt at al undervisning går ind over klubben for at klubben kan oprette holde vores tilskud fra 
kommunen. 

3: status medlemmer: 
-Det er vigtigt at alle betaler medlemskab og facilitetsgebyr især hvis man starter stævner for klubben. 
- Der er 31 aktive medlemmer og 20 passive medlemmer. 

4: status ok — kort, besøg af OK ved et arrangement? 
- 3688,25 kr. har vi fået i tilskud fra ok. Vi skal opfodre til at bruge appen da vi får dobbelt støtte ved brug af 
app. 
- Vi vurderer at det ikke pt er aktuelt at få besøg af OK. 
- AB følger op på om vi stadig er "fritaget" for at tegne 10 nye kort. 

5: kommende arrangementer — evt. hjælpe til Beach Party: 
-Vi kigger på om vi skal hjælpe til Beach party eller anden arrangement næste år. 
-Evt. udflugt til Djurs sommerland. TS arrangerer en tur. 
-Fællesspisninger —TD aftaler nye datoer efter sommerferien. 
- Evt. foredrag med Iben 
- Evt. besøg på et "stutteri" 
- Evt. besøg/ryttertræning af Stine Cassøe eller anden fys. 
-Ryttertræning 1 gang om ugen. 
- Kæpheste undervisning/stævne — TD tager kontakt til Anne 

6: "gæsteryttere": 
- Kan vi på en eller anden måde tiltrække nogen der kommer på "besøg". 

7: evt. 
- CHR- registrering: vi skal have lavet en liste over udefrakommende ryttere som benytter faciliteterne, TD 
laver liste 

8: MB og Tanya 



- Tanya foreslår at de kommer fast på bestyrelsesmøderne de sidste 10 min. Vedtaget 
-Hvis der er spørgsmål ang. Alt hvad klubben lejer af MB, kontakt da MB eller Tanya direkte, det er ikke 
altid nødvendigt først at skrive til bestyrelsen 
-Vi kan evt. lave et opslag i facebook gruppen for medlemmer om ovenstående 
-Kan Caroline evt. undervise i dressur en anden dag end tirsdag da der er springryttere som også gerne vil 
være med. MB/Tanya tager kontakt til Caroline 
- Vandning: alle brønde er tomme og det bliver meget dyrt at vande banerne når det er så tørt. Vi kan strø 
et støvbindingsmiddel i ridehuset og holde det støvfrit som alternativ til de støvede sommerbaner. 
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